

ZHANG HUIBI

中国画精品系列丛书 CLASSICS SERIES OF CHINESE PAINTING

人物画作品选

天津物和青点社 TIANJIN YANGLIUOING FINE ARTS PRESS

中国画精品系列丛书

张惠斌人物画作品选



天津杨柳青画社

图书在版编目 (CIP) 数据

张惠斌人物画作品选/张惠斌绘. —天津: 天津杨柳青画社, 2009.4

ISBN 978-7-80738-434-2

I.张··· II.张··· III.中国画:人物画—作品集-中国-现代IV.J222.7

中国版本图书馆CIP数据核字(2009)第031699号

出版人: 刘建超

出版者: 天津杨柳青画社

地 址:天津市河西区佟楼三合里111号

邮政编码: 300074

编辑部电话: (022) 28379182

市场营销部电话: (022) 28376828 28374517

28376928 28376998

传 真: (022) 28376968

邮购部电话: (022) 28350624

网 址: www.ylqbook.com

制 版:北京图文天地制版印刷有限公司

印 刷:北京宝峰印刷有限公司

开 本: 1/12 889mm×1194mm

印 张: 3

版 次: 2009年4月第1版

印 次: 2009年4月第1印

印 数: 1-3000册

书 号: ISBN 978-7-80738-434-2

定 价: 32元



作者简介

Artist's Profile

张惠斌,山东济南人,1942年生于黑龙江省黑河市。现为中国美术家协会会员、国家一级美术师。四十多年来,其画作发表于《人民日报》、《中国书画》、《人民画报》、《美术》等报刊。有的作品被中国美术馆及日本前首相中曾根康弘等收藏。

1989年在北京中国美术馆举办张惠斌中国画展,引起轰动。范曾云: "心灵美奂,而笔含奇秀,值得天下画人崇敬。" 1998年应邀赴马来西亚举办个展。1999年应邀赴中国香港举办个展。

Zhang Huibin, a native of Jinan, Shandong Province, was born in Heihe of Heilongjiang Province in 1942. He is a member of China Artists Association and a first-rate artist. Over the past forty years, his works had been published in many periodicals such as *People's Daily, Chinese Painting & Calligraphy, China Pictorial, Art* and so on. His works are collected by organizations and individuals come from China and other countries such as China Art Gallery, former Japanese Prime Minister Yasuhiro Nakasone and so on.

Zhang Huibin held the personal Exhibition of Chinese painting in China Art Gallery in 1989, which had aroused extreme public concern at that time. Fan Zeng said, "His magnificent soul and unique paint style deserve painters' admiration around the world." In 1998, he accepted the invitation and held his personal exhibition in Malaysia. In 1999, he was invited to hold personal painting exhibition in Hong Kong, China.



芙蕖仙子碧波惊秋图 A Lotus Fairy Stands on the Green Waves in Autumn



唐人诗意图 The Painting Imaginated by the People of Tang Dynasty



白珍娘与小青 White Snake and Blue Snake (Two Characters from Legend of White Snake)



宝玉和黛玉 Baoyu and Daiyu, the Characters in the Novel of *The Dream of Red Mansion*



晴雯补裘 Qingwen, a Character of *The Dream of Red Mansion,* Sews and Mends a Fur Coat



红了樱桃绿了芭蕉·之一 Red Cherry and Green Plantain I



唐伯虎诗意图 A Painting Imaginated by Tang Bohu



字清照 Li Qingzhao, a Poet of Ancient China



人面桃花·之二 A Girl with a Face Same as the Beautiful Peach Blossom II



黛玉怜香 Daiyu Buries Fallen Flower Petals with Feelings of Sympathy



仕女梅花 Maid and Plum Blossom





四美图 Four Beauties